

中即日起至2004年8月31日期間,乘客於九雜站或 青衣站的機場快綫客務中心出示當日的士收據, 即可使用八達通卡以半價乘搭機場快綫前往機場。 優惠期有限, 請即行動!

使用細則:

- 每張的土收據的車費必須為港幣七十元或以上,並須於印發當天使用方為 右效。
- 2. 恕不接受影印本。
 - 每張的士收據最多可讓五位乘客享用機場快線半價優惠。由九龍站或吉衣站 前往標場。 重客酒於入關前往客務中心出示當日的土收據正本及八億獨卡,方可享用
- 半價優惠。優惠須即時使用,否則折扣優惠會被取消。 5 使用市區荷麴登機之类实,必須炒辦理手續前往实務中心出示的十份據正本
 - 及八律猶卡,該優惠方可於素搭機場快綫時生效。 半價優惠只適用於成人、長者、學生及小童八建國卡。
- 7. 重饮食保留的土收储正本,不含彩褶绘纸套。
- 8. 本傷惠不可見樂理金。
- 9. 本優惠不可與其他優惠一併使用。
- 10. 如有任何爭議,以地鐵有限公司的最後決定為進。
- 11. 查詢請致電地鐵聯獎 2881 8888 。



Use Taxi as (feeder) to take Airport Express and enjoy big savings



From now until 31 August 2004, passengers can enjoy 50% off on Airport Express fares from Kowloon Station or Tsing Yi Station to the airport when Octopus Card. Simply present your taxi receipt on the date of issue at the Customer Service Centre of these stations. Don't hesitate! Act now!

Terms & Conditions:

- Taxi fare must be HK\$70 or above on one receipt.
- Photocopies are not accepted. A maximum of 5 people can enjoy the Airport Express 50% discount offer on
- every taxi receipt. The offer is only applicable for taking the Airport Express using Octopus Card from Kowloon Station or Tsing Yi Station to the airport.
 - You must present the taxi receipt on the date of issue and Octopus Card at the Airport Express Customer Service Centre before you enter the gate. The offer must be used immediately after redemption.
 - If you use the In-town Check-in service, the discount will apply only when you claim for it at the Customer Service Centre beforehand.
- This offer is only applicable to Adult, Elder, Student and Child Octopus Cardholders. All original copies of taxi receipts will be kept by the station and will not be returned to customers.
- This offer cannot be exchanged for cash.
- This offer cannot be used in conjunction with any other offers.
- 10. MTR Corporation Limited reserves its right in any disputes.
- 11. For details, please call the MTR hotline at 2881 8888.





